
Undervisningsudvalget

Til: Undervisningsministeren

Dato: 31. maj 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UNU alm. del

Spørgsmål 298

Hvordan vil ministeren konkret sikre at brugen af vikarer i folkeskolen falder?

(jf.: https://www.avisen.dk/top-minister-vil-af-med-vikarer-i-sko-

len_500194.aspx)

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Annette Lind (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Annette.Lind@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pernille Rosenkrantz-Theil

formand
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